
Ігор Білоус: Головне - не те, наскільки ми виконаємо план, а те, як ми його виконаємо, чи буде 
приватизація прозорою та законною 
«Головне - не те, наскільки ми виконаємо план, а те, як ми його виконаємо, чи буде приватизація прозорою та 
законною», - сказав Голова ФДМ Ігор Білоус в інтерв'ю порталу «Сегодня», відповідаючи на запитання про те, 
скільки держпідприємств буде продано цього року.  
«Ми зробили інвентаризацію майна. У власності держави перебуває близько 3 тисяч підприємств, серед них 1400 
у списку стратегічних об'єктів. Крім того, з 127 підприємств ми володіємо контрольним пакетом усього в 30», - 
розповів він. Крім того, керівник Фонду констатував: «Треба визнати, що держава – неефективний власник і 
керівник, і це не теорема, це аксіома. Нам треба відкрити двері приватизації, і не тому, що хочемо все 
розпродати, а для того, щоб позбутися від державних активів, які дають істотне навантаження на бюджет нашої 
країни. Кабмін визначив до продажу в 2015 році 302 об'єкта. Скільки встигнемо, важко сказати. Головне - не те, 
наскільки ми виконаємо план, а те, як ми його виконаємо, чи буде приватизація прозорою та законною». 
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